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Poskytnutí informací 
 
 
Ministerstvo obrany (MO) obdrželo dne 19. března 2025 žádost spolku European Educational 
Cannabis Clinic, zastoupeného Mgr. Dušanem Dvořákem, o poskytnutí informací vztahujících se 
k programu výzkumu a aplikačnímu programu poskytování cannabisterapie válečným veteránům, 
podanou podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších 
předpisů. 
 
K dotazům, jestli MO v roce 2025 zahájilo výzkumný nebo aplikační program poskytování 
cannabisterapie válečným veteránům, uvedeným v žádosti pod písmeny A), B) a C), sdělujeme tyto 
informace: 
 
A) zahájilo 
1. výzkumný nebo přímo rovnou 
2. aplikační program poskytování cannabisterapie válečným veteránům z důvodu posttraumatické 
stresové poruchy a pokud ano, 
3. kdo je odpovědnou osobou projektu, kdy tímto žádáme sdělit o tomto programu více - partneři, 
rozpočet, druhy a složení konopí, metody aplikace, hodnocení - kriteria, časová relace, pokud výzkum tak 
zcela dle pravidel nebo jen observační studie? 
 
ad A)  
Žádný výzkumný nebo aplikační program poskytování cannabis terapie válečným veteránům 
v rámci MO neprobíhá.  
 
B) nezahájilo ani výzkum, ani aplikační program a ani letos nebude zahajovat 
1. Co k tomuto rozhodnutí MO vedlo? 
2. Podniklo/nepodniklo MO kroky vůči MZ ČR, aby byla posttraumatická stresová choroba v indikacích 
pro veterány 
3. V USA mají váleční veteráni federální výjimku z držení a nakládání s konopím. Uvažuje nebo snad 
učinilo MO nějaké kroky vůči jiným státním orgánů (kterým konkrétně), aby totéž právo měli veteráni 
nejen v ČR, ale také ve skoro celé EU? 
 
ad B)  
Žádný výzkumný nebo aplikační program nebyl zahájen a ani se nebude letos zahajovat.  
1. Tato problematika není předmětem zájmu příslušných orgánu MO, ani nebyl v dané věci vznesen 
požadavek ze strany odpovědných zdravotnických pracovníků.  
2. MO nepodniklo žádné kroky vůči MZ ČR, aby byla posttraumatická stresová choroba 
v indikacích pro veterány.  
3. MO neučinilo žádné kroky vůči jiným státním orgánům ve věci držení a nakládání s konopím u 
válečných veteránů a ani o nich neuvažuje.  
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C) Nezahájilo, ale MO teprve připravuje výzkum/nebo rovnou aplikaci cannabis terapie u válečných 
veteránů, k čemuž a výše uvedenou specifikaci sdělte: 
1) Kterou verzi aktivity preferujete, výzkum, nebo přímou aplikaci a proč. 
2) Jak početné máte plánované teamy v obou případech (výzkum/aplikace) 
3) Jaké je profesní složení a celkový počet osob v teamu pro přímou aplikaci popř. výzkum a dále sdělte, zda je v teamu 
adiktolog a sociální pracovník a kolik, pokud by to z přehledu profesí nešlo vyčíst 
 
ad C)  
Jak již bylo uvedeno výše, žádný výzkum ani aplikační program cannabis terapie se v rámci 
Ministerstva obrany nepřipravuje, ani se nad ní v současné době neuvažuje.  
 
 

Mgr. Roman Hrabačka  
ředitel 

podepsáno elektronicky 
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